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Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin ALAN ve Yö-
netim Kurulu Yazman Üye Buket Yararbaş Ecemiş 
16-18 Eylül 2022 tarihleri arasında Kayseri, Nevşe-
hir ve Niğde İl Temsilciliklerini ziyaret ederek üye-
lerimizle bir araya geldi. Toplantılarda son iki yıllık 
sürede odamız tarafından gerçekleştirilen etkinlik-
lerden bahsedilerek, 29. Dönem Çalışma Programı 
kapsamında yapılacak çalışmalara değinildi. Üye-
lerin bu sürece katkı vermelerinin Oda-Temsilci-
lik-Üye ilişkilerin güçlendirilmesi ve üyelerin Oda 
faaliyetlerine katılımın artırılması açısından son de-
rece önemli olduğuna vurgu yapıldı. Yerelde üyele-
rimizin yaşadıkları sorunlar ve talepleri konusunda 
üyelerimizin tek tek değerlendirmeleri alındı. Özel-
likle YAS arama, kullanma, tadilat ve ıslah çalışma-
larına ilişkin ruhsat alımlarında yaşanan sıkıntılara, 
zemin etüdü istenmeyen bazı beldelerde yaşanan 
sıkıntılara, İmar Kanunu hükümlerine göre ruhsat-
landırılan kaya oyma yapıların denetimine ilişkin 
sıkıntılara,  üniversitelere ayrılan kontenjanlardan 
kaynaklanan sıkıntılara vurgu yapıldı. Meslektaş-
larımızın olabildiğince mesleki eğitim ve etkinlikle-

re katılmaları, meslek etiğine uygun jeoloji mühen-
disliği hizmetlerini yürütmeleri ile mesleki bilincin 
geliştirilmesinin gerekliliğinden bahsedildi. Jeoçe-
şitlilik, jeolojik miras ve jeokültürün bulunduğu 
bölgeye sağladığı ekonomik ve sosyal katkının 
öneminden bahsedilerek bölge karar vericileri ile 
konu hakkında iş birliğinde bulunulması gerektiği 
belirtildi.

Ayrıca Kapadokya Alan Yönetimi sınırları içeri-
sindeki, jeolojik miras niteliğindeki peri bacaları ile 
bunların içlerinde bulunan bazı kültürel yapıların 
yol yapımı nedeniyle yok edilmesine ilişkin çalış-
maları yerinde görmek ve incelemek üzere Göreme 
bölgesi ziyaret edilerek gerekli incelemeler yapıldı. 
Elde edilen bulgular ve yapılan tahribat kamuoyu 
ile paylaşıldı.

Kayseri, Nevşehir ve Niğde İl Temsilciliklerinde 
yapılan toplantılar mesleğimizin ve örgütümüzün 
daha iyi noktalara taşınması konusundaki iyi niyet 
temennileri ve daha sık bir araya gelinmesi düşün-
celeri ile son buldu.

KAYSERİ, NEVŞEHİR VE NİĞDE İL 
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